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Parautvalget  

Møte nr. 6 2018-2020   

Mandag 17. februar 2020 kl. 20:00 

 

Telefon 

 

 

Referat: 
 

 

  

SAKLISTE: 

1. Godkjenning referat møte 05.12.19. 

 

2. Informasjonssaker 

o Deaflympics 2019 

o Kick The Limits 2020 

o SOWWG – testevent 2020 

o SOWWG 2021 

o Alpinløftet – breddeprosjekt alpint 

o Internasjonal ParaCamp Lillehammer 

o Breddesamling langrenn 

o Miljøsamling alpint/langrenn Ridderuka 

o Norges Cup avslutning under Ridderuka 27 og 29. mars 

o Breddesamling UH langrenn/alpint Storefjell 

o Organisasjonsprosess i IPC 

 

3. Status økonomi   

• Regnskap 2019 

• Budsjett 2020 

• Fordeling post 2- og 3-midler 
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Til stede: 

- Fra utvalget: Sveinung Karlsen (leder), Anne Cathrine Enstad, Bjørn-Inge Drabløs, 

Mariann Vestbøstad Martinsen, Bjørg Sissel Kvannli 

- Fra administrasjonen: Anne Ragnhild Kroken  

 

 

1. Referat fra møte 05.12.2019 

Referatet fra møtet var sendt ut på forhånd - ingen merknader. 

 

2. Informasjonssaker 

 

Deaflympics 2019: 

o Vi hadde med tre deltagere - to i langrenn og en i alpint. 

o Høyden ga neon problemer for langrennsutøverne. 

o Gode tilbakemeldinger fra utøverne.  

o Vi må tenke på videre utvikling av disse utøverne - døve inn i IPC?.  

 

Kick The Limit 2020: 

o Flere deltagere enn tidligere. 

o Dyktig arrangør, som skapte et flott arrangement. 

o Neste år går arrangementet i Bærum - Vivil IL.  

 

SOWG testevent 2020 / SOWG 2021: 

o Åre / Østersund kjører testevent, men har sagt fra seg SOWG 2021. 

o Vi stilte med 2 alpinister og 4 i langrenn i testeventet + 3 trenere 

o Uklart hvor SOWG 2021 blir å gå. 

 

Alpinløftet - breddeprosjekt alpint: 

o Alpint har fått 1 mill/år i tre år fra Damm-stiftelsen - prosjektleder er Beate  

o Rekruttering/utvikling av tilbud Paraalpint-bredde 

 

Internasjonal ParaCamp, Lillehammer: 

o Det jobbes med å etablere en permanent ParaCamp på Lillehammer, knyttet til 

VI-huset som forhåpentligvis kommer i fbm. Para-VM 2021. 

o Mange land er interessert i å være med. 

 

Breddesamling langrenn: 

o Ble avviklet på Sjusjøen, med 9 deltagere. 

o Mariann var med som trener - kjempeinspirasjon for deltagerne. 

 

Miljøsamling alpint/langrenn Ridderuka / Norgescup avslutning: 

o Para-elite valgte dette arrangementet i stedet for NM del II - NC-finale inngår i 

arrangementet i Ridderuka. 

o Miljøsamlingen samler 14 deltagere i langrenn + alpint og skiskyting. 

 

Breddesamling UH langrenn/alpint, Storefjell: 

o Rekordstor deltagelse i år - 37 stykker. 

o Gledelig med mange nye unge deltagere. 

o Bjørn-Inge tar lederansvaret i år også, da Anne Ragnhild er sykemeldt  
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Organisasjonsprosess i IPC: 

o Jobbes med at idrett generelt skal fases ut fra IPC - IPC skal ha ansvar for  

Paralympics på linje med IOC for OL. 

o Tanken er at endringer skal være gjennomført innen 2030. 

o Det nedsettes «Sports-unit» innen hver idrett, som skal jobbe med prosessene. 

 

 

3. Status økonomi 2019 og budsjett 2020 

Anne Ragnhild har god kontroll for 2019 – legger ved regnskapsrapport.  Budsjett 2020 

er godkjent av skistyret. 

 

 

4. Neste møte  

Neste møte avholdes torsdag 23. april på Ullevål.   
 

 

Møtet slutt klokka 21.10 


